



غسالة صحن 14 مكان , لون اسيتل
Dishwasher, 14 Place Setting, Steel Color

DFB325HS

برامج | 10
Programs



تحكم ذكي, حياة ذكية
Smart Control, Smart Life

الابتكار من أجل منزل أكثر ذكاء,
متصل مع بعضه البعض
تستحدث تقنية SmartThinQ™
عالمًا جديدًا من الاتصال والراحة
والتخصيص.

Innovation for a Smarter,
Connected Home

SmartThinQ™ introduces a new
world of connectivity, convenience,
and customization.



Inverter Direct Drive Motor : Quiet, Efficient & Reliable

LG's Inverter Direct Drive Motor was designed with quiet in mind. With fewer moving parts, you get reliable performance from one of the quietest dishwashers in its class.



Easy Loading & Maximum Flexibility

Easy to adjust on-the-fly, this racking system can shift to handle any challenge your dishes serve up.

EasyRack™ Plus

تحميل سهل وأقصى قدر من المرونة

يسهل ضبط نظام الرفوف هذا بسرعة فائقة، وبالتالي يمكن تحريكه للتعامل مع أية صعوبات تنشأ عند تنظيف صحنك.



راحة أكبر وأداء أقوى

تسمح الميزات المخصصة بتحسين أداء التنظيف والتجفيف، إضافةً إلى جعل حياتك في المطبخ أسهل بكثير.

Greater Convenience & Performance

Customized features allow for enhanced cleaning and drying performance while helping your life in the kitchen become much easier.

أبعاد المنتج (سم) ... Product Dimensions (cm)



الوزن الصافي (كغ)
Net Weight (Kg)



Clean from Every Angle

Multi-Motion spray arms and high-pressure jets, QuadWash™ provides maximum coverage to get things clean the first time.

QuadWash™

تنظيف من كل الزوايا

بفضل أذرع الرش متعددة الحركة والرشاشات ذات الضغط العالي، توفر غسالة الصحن QuadWash™ أقصى حد من التغطية لتنظيف الأشياء من المرة الأولى.



صحن لامعة متألقة، بقع مياه أقل

يصل بخار TrueSteam™ الذي يتكون بفعل الماء المغلي إلى كامل سطح كل صحن داخل الحوض، مما يمنحك صحنًا نظيفة متألقة. تساعد أيضًا جزيئات بخار الماء النقية في الحد من بقع الماء.

Sparkling Dishes, Less Water Spots

TrueSteam™ made by boiling water reaches the entire surface of every dish inside the tub resulting in sparkling clean dishes. Pure water particles of steam also help reduce water spots.

قدرة فائقة على التنظيف : يتكون البخار ذو درجة الحرارة العالية من جزيئات صغيرة جدًا، ويفصل بسهولة البقع من الصحن.

Power Cleaning : High temperature steam, which consists of tiny particles, easily separate stains from dishes.



zagzoogksa



www.zagzoog.com
info@zagzoog.com

عاماً من الخبرة والتميز



الزقزوق للأجهزة المنزلية
Zagzoog for Home Appliances